
DELEGATI SKUPŠČINE SKUPNOSTI OTROŠKEGA VARSTVA

Proti povečanju oskrbnin v vrtcih s 1. decembrom
Čeprav so imeli delegati zbora uporabnikov in zbora izvajalcev naše

občinske skupnosti otroškega varstva na seji 11. novembra na dnev-
nem redu zadeve, o katerih se dokončno odloča v mestni ali rcpubliški
skupščini tega sisa. njihova naloga /ato ni bila nič lažja. Razgovorili so
se ze pri spremembah in dopolnitvah ovrednotenja letnega plana za
letošnje leto — to je bil že tretji popravek v lem letu, potreben zaradi
hitre rasti življenjskih in materialnih stroškov.

Do zapletov je prišlo že v zvezi
z zmanjšanjem prispevne stop-
nje za ta sis, ker delegati niso
takoj razumeli, da gre zgolj za
obvestilo in ne za odločanje. saj
je sklep o znižanju. glcdc na
svoja pooblastila, lahko sprejel
kar odbor za svobodno menjavo
dela. ki deluje v okviru tega sisa.
Kar precej delcgatov je menilo,
da je tokratno znižanje pri-
spevne stopnje nepotrebno, saj
utegne priti do težav pri ponov-
nem zviševanju. Nižja prispevna
stopnja, do katere je prišlo za-
radi večjega dotoka sredstev, kot
je bil načrtovan. le-ta pa je bil
posledica nagle rasti osebnih do-.

hodkov v gospodarstvu, bo pri-
čela veljati 25. novembra. Od
tega datuma dalje bo prispevna
stopnja nižja za 0,27 odstotka
(prej 3,04, zdaj 2.77). Veljala pa
bo do konca marca drugega leta.

Preeej dolgo so se delegati,
predvsem zbora izvajalcev, zadr-

. žali ob vprašanju. ali bo ob zni-
žani prispevni stopnji dovolj de-
narja za delo te samoupravne in-
tercsne skupnosti. To vprašanje
bodu postavili tudi na seji skupš-
čine mestne skupnosti otroškega
varstva 21. novembra.

Nikakršne dileme pa v naši ob-
čini ni bilo glede predioga o po-
daljšanem porodniškem dopu-

stu. Predsednik naše skupščine
otroškega varstva Danilo Jurca
je predlagal, naj naši delegati na
seji republiške skupšeine tega
sisa postavijo delegatsko vpraša-
nje, zakaj ni nihče od odgovornih
v republiki, hkrati s predlogom
za podaljšanje porodniškega do-
pusta na leto dni. sprožil tudi
spremembo ustreznih členov za-
kona o delovnih razmerjih, ki je
pogoj za uveljavitev te pobude.

Delegati so se razgovorili'tudi
ob predvidenem povišanju
oskrbnine v vrtcih. V gradivu je
bilo namreč zapisano, naj bi se
le-ta s I. januarjem povišala za
30 odstotko\, na seji sami pa je
bilo predlagano, naj bi do tega
prišlo že 1. decembra. Naši dele-
gati so bili proti povišanju oskrb-
ninc že v tem letu, strinjali pa so
se s predlogom, da se s 1. majem
prihodnjega leta ukine regres te
skupnosti v višini 2000 na otroka

v jasličnem oddelku. Izglasovali
so tudi sklep, naj bi starši s tem
datumom za otroka v vrtcu pla-
čevali 35 odstotkov od povpreč-
nega mesečnega dohodka na
družinskega člana (doslej 32 od-
stotkov).

K predlogu samoupravnega
sporazuma o temeljih občinskih
skupnosti otroškega varstva pa
so naši delegati imeli dve pri-
pombi. Menili so. da je treba v
tem sporazumu omeniti tudi
vlogo in dejavnost organizacij
zveze prijateljev mladine. člen,
ki govori o pripravi otrok na
osnovno šolo, pa dopolniti s tem,
da se mora to pripravo opravljati
tudi tam. kjer ni možno doseči
najmanjšega števila 12 otrok v
oddelku. Do takega problema
namreč prihaja v obrobnih
vzhodnih delih naše občine
(Janče, Prežganje, Klopce).
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